



For Immediate Release
Friday, June 23, 2017

WELLAND REMEMBERS WARD FIVE COUNCILLOR ROCKY LETOURNEAU

Welland, ON - City of Welland Council and staff are mourning the loss of Welland's ward five Councillor Rocky Letourneau, who passed away on Thursday, June 22, 2017. Councillor Letourneau was a distinguished figure in the Francophone community. He helped bring a variety of Francophone events to Welland, including the Francophone Association of Municipalities of Ontario (AFMO) conference in 2014.

Councillor Letourneau lobbied to have a permanent flagpole at Welland Civic Square to display the Francophone flag. Today that flag flies at half mast, along with the City of Welland flag. Councillors will wear ribbons, coupled with the City Crest in memory of their colleague and friend at the next scheduled council meeting on Tuesday, June 27.

Bridge 13 will also light the sky with Franco-Ontarian colours on June 27, to commemorate Councillor Letourneau's life and unfaltering dedication to his constituents, his community, and his work as a City of Welland Councillor.

-30-

Contact:

Gary Long
Chief Administrative Officer
Corporation of the City of Welland
gary.long@welland.ca
905 735-1700 Ext. 2101



For Immediate Release
Friday, June 23, 2017

LA VILLE DE WELLAND SE SOUVIENT DU CONSEILLER DU QUARTIER 5 – ROCKY LETOURNEAU

Welland, ON - Le Conseil Municipal de la ville de Welland et son personnel sont en deuil avec le décès du conseiller du quartier 5 Rocky Letourneau jeudi le 22 juin 2017. Conseiller Letourneau était une figure distinguée dans la communauté francophone. Son appui et travail dans cette communauté a aidé d'apporter une variété d'événements de langue française à Welland, y inclus la conférence de 2014 de l'association des municipalités françaises de l'Ontario (AFMO).

Conseiller Letourneau a fait pression pour un mat permanent pour le drapeau franco-ontarien. Ce drapeau sera à mi- mat aujourd'hui aussi bien que celui du drapeau municipal de la ville. Conseillers seront vêtus de ruban, couplé avec la crête de la ville en mémoire de leur collègue et ami durant la prochaine rencontre du Conseil mardi le 27 juin.

Le Pont #13 sera illuminé des couleurs franco-ontariennes le 27 juin pour commémorer sa vie et son dévouement sans faille à ses électeurs; sa communauté et son travail comme Conseiller de la ville de Welland.

-30-

Contact:

Gary Long
Chief Administrative Officer
Corporation of the City of Welland
gary.long@welland.ca
905 735-1700 Ext. 2101